
Bestyrelsen referat 2019/2020 

Bestyrelsen vil gerne starte med at byder velkommen til de nye beboere i 

nr. 2 Jonas og nr. 4 Tine  

Vi har fået afholdt 2 bestyrelsesmøder.   

I starten af året blev vi kontaktet af ejeren af Flintebakken nr. 35 vedr. 

jordstykke imellem legepladsen og hendes hæk. Det handlede om 

vedligeholdelses af stykket. Der var tidernes morgen blev et lavet nogle 

studehandler med Kurt, som bestyrelsen ikke har været bekendt med. Vi 

forsøger at finde en løsning på problemet sammen med andelsforeningen. 

Vi har med stor succes fået afholdt en arbejdsdag med et pænt 

fremmøde på trods af heftige regnbyger. Vi fik plantet træer ved gavlen 

af nr.2, vi fik fjernet depotkasse ved p-pladsen, udskiftet sansegyngen, 

malet på legepladsen, afrettet kanter på fælles arealer og derefter var 

der hygge ved grillen hvor foreningen gav pølse og snobrød til de 

fremmødte.  En stor tak til dem der kom de efterfølgende dage og 

færdige gjorde arbejdet. Ved gennemgang af klatretårnet konstateres 

at træværket flere steder havde det skidt. Jonas i nr.2 reparerede de 

værste skader og malede stativet sammen med hans børn. Det er rart 

med en dygtig håndværker i foreningen. 

Vi er blevet kontaktet af Bente Højfeldt Tornebakken nr. 118 vedr. 

træer langs stamvejen, som var i fare for at vælte. Regningen for 

fældning af træer bliver fordelt til foreninger langs stamvejen i henhold 

til fordelingsnøglen. Vi har pt kun modtaget regning fra første træ.  
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